
EØS er skadelig for norsk økonomi!

Ikke vær naiv, EU er interessert i å utnytte Norge og Norske
ressurser gjennom EØS avtalen og EU direktivene. 
Vi må ut av EØS avtalen fortere enn svint!.
Det finnes andre å handle med! Andre som vil ha det vi kan 
levere! Som de ikke har selv. Andre enn USA og Kina!
Billigere kan det bli også for oss!

Vi må ikke gi fra oss styringen! Erstatt EØS med en 
ordinær handelsavtale. 


